
ÅRSBERETNING	  2013	  –	  NORSK	  JAPANSK	  SPISSHUNDKLUBB	  
	  
Styret	  har	  bestått	  av:	  
Leder:	  Tore	  Botten	  
Nestleder:	  Mona	  Tertnes-‐Bakke	  
Kasserer:	  Elna	  Kleiv	  
Sekretær:	  Britt	  Frida	  Hafsøe	  
Styremedlem:	  Monica	  Skauby	  
Styremedlem:	  Grethe	  M.	  Nykkelmo	  
Styremedlem:	  Mette	  Iren	  Ingebrigtsen	  
Varamedlem:	  Karl	  Erik	  Hafsøe	  
	  
Det	  ble	  valgt	  nytt	  avlsråd	  og	  det	  har	  bestått	  av:	  	  
Hanne	  N.	  Ånensen,	  Irene	  Mjelde	  og	  Grethe	  Tjeldhorn	  
	  
Valgkomiteen	  har	  bestått	  av:	  
Leder:	  Geir.	  J.	  Bakke	  
Medlem:	  Grethe	  Tjeldhorn	  Cudic	  
Medlem:	  Catharina	  Berntsen	  
Medlem:	  Eva	  Bakari	  
	  
Lovkomiteen	  har	  bestått	  av:	  
Bernt	  Winum,	  Anne	  Svendsen,	  Solveig	  Hermansen	  
	  
Øvrige	  verv:	  
Revisor:	  Johnny	  Skråmestø	  
Valpeformidler:	  Irene	  Mjelde	  
Redaktør	  japanerbladet:	  Monica	  Skauby	  
	  
Resultater	  og	  mestvinnendeliste:	  Britt	  Frida	  Hafsøe	  
	  
Distriktskontakter:	  
Bergen	  og	  omegn:	  John	  Even	  Berntsen	  
Buskerud	  og	  Vestfold:	  Helen	  Moen	  Holmli	  
Nord-‐Norge:	  Sissel	  Marie	  Saua	  
	  
Det	  har	  blitt	  avholdt	  4	  styremøter	  i	  2013.	  Vi	  har	  også	  hatt	  noen	  saksbehandlinger	  pr.	  mail.	  	  
Vi	  har	  avholdt	  en	  utstilling,	  spesialutstillingen	  på	  Ål.	  På	  Ål	  hadde	  vi	  også	  et	  medlemsmøte/	  
oppdrettermøte,	  stelt	  i	  stand	  av	  avlsrådet.	  Japanerbladet	  kommer	  ut	  4	  ganger	  i	  året.	  
Ved	  årsslutt	  var	  368	  medlemmer	  i	  klubben.	  	  
Økonomien	  i	  klubben	  er	  god.	  Viser	  til	  kasserers	  beretning.	  Medlemskontingenter	  er	  kr.	  250,-‐	  for	  
fullt	  betalende	  medlemmer	  og	  kr.	  50,-‐	  for	  husstandsmedlemmer.	  
	  
Det	  er	  utarbeidet	  forslag	  til	  retningslinjer	  for	  avlsrådet.	  De	  ligger	  på	  klubbens	  hjemmeside.	  
Leder	  Tore	  Botten	  har	  gjennomført	  NKK	  sitt	  organisasjonskurs.	  Vi	  har	  fått	  ny	  hjemmeside	  og	  
webredaktør	  er	  Lise	  Sunnanå.	  
	  
Avlsrådet	  har,	  sammen	  med	  deler	  av	  styret,	  jobbet	  med	  RAS	  (rasespesifikk	  avlsstrategi)	  Dette	  er	  
et	  dokument	  som	  skal	  bidra	  til	  tydelige	  definisjoner	  av	  målene	  raseklubben	  har	  for	  rasen.	  Og	  
skal	  være	  et	  verktøy	  for	  å	  sikre	  sunn	  hundeavl	  også	  i	  fremtiden.	  RAS	  beskriver	  rasens	  historiske	  
bakgrunn	  og	  utvikling,	  dagens	  situasjon,	  kortsiktige	  og	  langsiktige	  mål,	  samt	  beskriver	  en	  



strategi	  for	  å	  nå	  målene.	  Dette	  er	  blitt	  utarbeidet	  og	  levert	  til	  NKK	  for	  godkjenning.	  Fristen	  var	  
01.01.14.	  
	  
I	  forbindelse	  med	  spesialutstillingen	  på	  Ål	  2013,	  ble	  det	  arrangert	  et	  medlemsmøte/	  
oppdrettermøte,	  i	  regi	  av	  avlsrådet.	  Her	  var	  det	  representanter	  fra	  avlsråd	  både	  i	  Sverige,	  
Finland	  og	  Danmark.	  Rose-‐Marie	  Emery	  holdt	  et	  lite	  anatomikurs.	  HD-‐statusen	  ble	  også	  
diskutert	  og	  vi	  fikk	  gode	  råd	  om	  hvordan	  vi	  skulle	  takle	  dette.	  Dette	  medførte	  at	  vi	  gikk	  fra	  å	  
forlange	  at	  avlshunder	  født	  etter	  01.01.2013	  skulle	  HD-‐røntges,	  til	  at	  det	  er	  ”ønskelig”	  at	  
avlshunder	  blir	  HD-‐røntget	  før	  avl.	  	  
	  
Vi	  har	  nå	  3	  distriktskontakter	  på	  plass	  og	  jobber	  videre	  for	  å	  dekke	  flere	  deler	  av	  landet.	  
	  
Vi	  prøvde	  å	  få	  til	  en	  stand	  på	  Dogs4All,	  men	  vi	  fikk	  ikke	  tildelt	  plass	  og	  det	  var	  heller	  ikke	  nok	  
personer	  som	  meldte	  seg	  til	  å	  stå	  på	  standen.	  Vi	  prøver	  igjen	  senere.	  
	  
Klubbens	  hjemmeside	  blir	  jevnlig	  oppdatert	  med	  informasjon	  til	  klubbens	  medlemmer.	  Vi	  har	  
også	  en	  facebookside,	  hvor	  vi	  legger	  ut	  opplysninger	  til	  medlemmene	  og	  hvor	  de	  kan	  stille	  
spørsmål	  hvis	  de	  lurer	  på	  noe.	  
	  
Årsberetningen	  er	  behandlet	  på	  styremøte	  14.01.2014,	  og	  er	  godkjent	  av	  styret.	  
	  
	  
	  
Britt	  Frida	  Hafsøe	  
sekretær	  
	  


